
 

  
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

 

24.05.2023                                           м. Черкаси                                        № 11   

 

засідання президії обласної ради 

 

Присутні 

члени президії: 

 

 

ПІДГОРНИЙ А.В., СУЩЕНКО Р.В.,  

МУШІЄК М.Г.,          ТАБУРЕЦЬ І.І.,    

КУКЛІН О.В., РАДУЦЬКИЙ О.Р., 

ГОНЧАРЕНКО В.Г., ЖУРБА С.В.,       

КОВАЛЬ В.В., БОНДАРЕНКО В.О.,  

КОВАЛЕНКО О.А., ЯРІШ А.А.,      

РАДЧЕНКО С.В. 

 

запрошені: заступники голови облдержадміністрації,             

керівники структурних підрозділів 

облдержадміністрації, територіальних органів 

міністерств та інших центральних органів 

виконавчої влади в області (список додається) 

 

 

 

 

від виконавчого 

апарату обласної ради:                  

ГОРНА Н.В., МАЗУР Л.О., МОВЧАН В.О.,       

БРЕУС О.В., ЗВЯГІНЦЕВА О.М.,           

ЗАГРЕБЕЛЬНИЙ Ю.О.,  ВОСКОБОЙНІК Н.І., 

ОРЛЕНКО О.В., РАК О.М.  

 

 

 

Головуючий – ПІДГОРНИЙ А.В. 
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Порядок денний:  

Про погодження питань порядку денного дев’ятнадцятої сесії 

обласної ради восьмого скликання                                                                                                                             

                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
1. Звіт начальника Черкаської обласної військової адміністрації 

Доповідає: 

ТАБУРЕЦЬ  

Ігор Іванович 

- начальник Черкаської обласної військової 

адміністрації 

 

2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

1) Про призначення ОРЛЕНКА В.В. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний дитячий 

багатопрофільний санаторій «Сосновий бір» Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

 

 2) Про призначення ФІЛІПОВОЇ Т.Г. на посаду директора 

Кропивнянського дитячого будинку для дітей шкільного віку Черкаської 

обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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 3) Про призначення ФУРМАНА В.М. на посаду директора 

комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної допомоги» 

Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

  

4)  Про призначення БАРАНЕНКО Г.В. на посаду директора 

комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний 

центр медичної статистики» Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

 

5) Про передачу майна 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ПАРАМОНОВ  

Віктор Володимирович 

 

- директор КНП «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 
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6) Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.11.2021  

№ 9-13/VIІI «Про передачу майна комунальної власності» 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ПАРАМОНОВ  

Віктор Володимирович 

 

- директор КНП «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

7) Про списання майна 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ШИЛО 

Віталій Миколайович 

 директор КНП «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 

ПАРАМОНОВ  

Віктор Володимирович 

 

- директор КНП «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

8) Про надання згоди на прийняття системи ультразвукової діагностики 

Logiq до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна  

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ГРИЦИК  

Леонід Володимирович 

- в.о. директора Звенигородського будинку-

інтернату для інвалідів та пристарілих 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 
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9) Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

на 2022-2024 роки 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

КОЛОМІЄЦЬ 

Тарас Олександрович 

 в.о. директора Смілянського КВПП «Тясмин» 

Черкаської обласної ради 

МІКУШКІН  

Валерій Миколайович 

- в.о. директора КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

10) Про надання згоди на внесення змін до видів економічної 

діяльності суб’єктам спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВИСОЧИН 

Валерій Петрович 

 директор КП «Управління по експлуатації Будинку 

рад і об’єктів обласної комунальної власності» 

СЕМЕНЕНКО 

Людмила Миколаївна 

 директор комунального навчального закладу фахової 

передвищої освіти «Корсунь-Шевченківський 

педагогічний фаховий коледж        ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради» 

ХОРОШИЙ 

Валентин Іванович 

 директор комунального закладу фахової передвищої 

освіти «Черкаський музичний фаховий коледж         

ім. С.С. Гулака-Артемовського Черкаської обласної 

ради» 

ЧОРНОКОНЬ  

Олена Іванівна 

 завідувач КП «Монастирищенська центральна 

районна аптека № 17» Черкаської обласної ради 

МИХНО 

Світлана Леонідівна 

 директор комунального закладу «Черкаський 

обласний спеціалізований будинок дитини» 

Черкаської обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 
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11) Про внесення змін до рішення обласної ради від 11.10.2019 № 32-

12/VII «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ 

ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

БОЙЧЕНКО 

Ірина Анатоліївна 

 

 головний лікар комунального закладу 

«Обласний дитячий санаторій «Пролісок» 

Черкаської обласної ради» 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

12) Про припинення КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ 

ОБЛАСНИЙ СПЕЦІАЛІЗОВАНИЙ БУДИНОК ДИТИНИ» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

МИХНО 

Світлана Леонідівна 

 директор комунального закладу «Черкаський 

обласний спеціалізований будинок дитини» 

Черкаської обласної ради 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 
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13) Про втрату чинності рішення Черкаської обласної ради від 

03.03.2023 № 18-2/VIII 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

3. Про затвердження обласної цільової програми забезпечення 

збереженості документів регіональної частини Національного архівного 

фонду на  2024-2027 роки 

Доповідають: 

КЛИМЕНКО 

Тетяна Анатоліївна 

- директор Державного архіву Черкаської 

області 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

4. Про затвердження звіту за 2022 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2021-2023 роки та звіту з оцінки результативності виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023 роки 

Доповідають: 

КАРМАННІК 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

  ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

 

5. Про внесення змін у додаток 2 до обласної цільової програми 

«Призовна дільниця» на 2023-2025 роки 

Доповідають: 

ВЕРЕТІЛЬНИК 

Олег Антонович 

- начальник Черкаського обласного 

територіального центру комплектування та 

соціальної підтримки 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 
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 6. Про внесення змін у додаток 2 до Комплексної програми 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і 

ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-

2027 роки 

Доповідають: 

ОЗЕРАН 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами обласної 

державної адміністрації 

БОНДАРЕНКО 

  Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

  

7. Про внесення змін до Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на період до 2023 року 

Доповідають: 

МАЦКО 

Олександр Францович 

- заступник директора Департаменту 

будівництва обласної державної адміністрації 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021                

№ 5-31/VIII «Про заснування стипендії голови Черкаської обласної ради 

обдарованим дітям області» 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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9. Про внесення змін у додаток до обласної програми підтримки 

закладів вищої освіти Черкаської області на 2015-2024 роки 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління –

начальнику відділу дошкільної, загальної 

середньої, інклюзивної та позашкільної 

освіти Управління освіти і науки обласної 

державної адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 30.10.2000 № 22-6 

«Про обласну краєзнавчу премію імені Михайла Максимовича» 

Доповідають: 

ШАБАТІН  

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

11. Про визнання такими, що втратили чинність, деяких рішень 

обласної ради 

Доповідають: 

ШАБАТІН  

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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 12. Про припинення державному підприємству «Черкаське лісове 

господарство» права користування частиною мисливських угідь  

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

13. Про надання громадській організації «Товариство мисливців 

«Дубіївка» у користування мисливських угідь  

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

14. Про внесення змін у рішення обласної ради від 29.05.03 № 9-9 «Про 

надання в користування мисливських угідь у Черкаській області» 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

 

 

 

 



 11 

15. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021              

№ 5-23/VIII «Про обласну програму охорони навколишнього природного 

середовища на 2021-2027 роки» 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

    Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

16. Про надання згоди Черкаській обласній військовій адміністрації на 

подання звернення про виділення коштів фонду ліквідації наслідків збройної 

агресії  

Доповідають: 

ЄВМИНА 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

 

17. Про результати діяльності Черкаської обласної прокуратури на 

території області 

Доповідає: 

СИДОР 

Остап Ігорович 

- виконувач обов’язків керівника 

Черкаської обласної прокуратури 
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18. Інформація про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони 

публічного порядку та результати діяльності Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області на території області за 

результатами 2022 року в умовах воєнного стану 

Доповідає: 

ГУРІН 

Вячеслав Васильович 

- начальник Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області 

 

19. Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2022                         

№ 16-4/VІІІ «Про обласний бюджет Черкаської області на 2023 рік» 

Доповідають: 

МИТЮК  

Тетяна Сергіївна 

 

- т.в.о. директора Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів 

 

20. Про обрання представників громадськості до складу поліцейської 

комісії № 22 Департаменту патрульної поліції 

Доповідають: 

ПІДГОРНИЙ 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

21. Про обрання представників громадськості до складу поліцейської 

комісії Управління поліції охорони в Черкаській області 

Доповідають: 

ПІДГОРНИЙ 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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22. Про затвердження списку присяжних для Корсунь-Шевченківського 

районного суду Черкаської області 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

23. Про перейменування міста Ватутіне Звенигородського району 

Черкаської області 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення 

правопорядку та захисту прав людини 

 

 24. Про погодження проекту землеустрою щодо встановлення меж 

адміністративно-територіального утворення міста Кам’янка Черкаської 

області 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань агропромислового розвитку та 

земельних відносин 

  БОНДАРЕНКО 

    Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 
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25. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(Тальнівська територіальна громада Звенигородського району, адмінмежі     

с. Глибочок) 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

    Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

26. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(Тальнівська територіальна громада Звенигородського району, ландшафтний 

заказник «Білі Обрії») 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

    Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

27. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(Березняківська територіальна громада Черкаського району, ботанічний 

заказник «Плескачівські первоцвіти») 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

    Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

 

 

 

 



 15 

28. Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду області 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

    Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

29. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022        

№15-17/VIII «Про відзнаку Черкаської обласної ради «Доблесть Черкащини» 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

30. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.03.2016             

№ 4-32/VII «Про Почесну грамоту Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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31. Про клопотання щодо нагородження Грамотою Верховної Ради 

України ПОГОРІЛОГО В.Г. 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

  

32. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

за внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування 

ДУБОВІЙ І.Ю. 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

  

33. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

за внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування 

КУПЧИН А.В. 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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34. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання ЗИРЯНОВОЇ З.Г. 

Доповідають: 

ПІДГОРНИЙ 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

35. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання РУДОЇ Н.С. 

Доповідають: 

ПІДГОРНИЙ 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

36. Про стан виконання обласної програми «Шкільний автобус»                     

на 2016-2024 роки  

Доповідають: 

СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління –

начальнику відділу дошкільної, загальної 

середньої, інклюзивної та позашкільної 

освіти Управління освіти і науки обласної 

державної адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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37. Про вихід Черкаської обласної ради зі складу засновників Установи 

«Черкаська агенція регіонального розвитку» 

Доповідають: 

ГАЙОВИЧ 

Вадим Юрійович 

- депутат обласної ради 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

' 38. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента 

України, Верховної Ради України щодо повернення додаткових виплат 

військовим 

Доповідає: 

КОВАЛЬ 

Віталій Володимирович 

- керівник депутатської фракції ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ»  

 

39. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента 

України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо 

припинення тиску на місцеве самоврядування 

Доповідає: 

КОВАЛЬ 

Віталій Володимирович 

- керівник депутатської фракції ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ»  

 

40. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента 

України, Кабінету Міністрів України, інших державних органів та органів 

місцевого самоврядування щодо припинення договорів оренди чи 

користування з релігійними організаціями, які не виконують вимог законів 

України 

Доповідає: 

КОВАЛЬ 

Віталій Володимирович 

- керівник депутатської фракції ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ»  
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41. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної 

Ради України та Національної служби здоров’я України щодо 

відновлювального лікування військовослужбовців Збройних Сил України 

Доповідає: 

СУЩЕНКО 

Людмила Миколаївна 

- депутат обласної ради  

КАЛІНІЧЕНКО 

Катерина Сергіївна 

 

- депутат обласної ради 

  

42. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Національної 

служби здоров’я України щодо удосконалення процедури аутентифікації 

пацієнта в електронній системі охорони здоров’я  

Доповідає: 

СУЩЕНКО 

Людмила Миколаївна 

- депутат обласної ради  

КАЛІНІЧЕНКО 

Катерина Сергіївна 

 

- депутат обласної ради 

 

 

Проведення реєстрації членів президії обласної ради. 

Зареєстровано 13 членів президії обласної ради. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що 12.05.2023 видано розпорядження 

«Про скликання дев’ятнадцятої сесії обласної ради VIII скликання».  

Зазначив, що проєкт порядку денного засідання президії обласної ради 

роздано членам президії.  

Вніс пропозицію перейти до розгляду питань порядку денного. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький О.Р., Яріш А.А. 

 Радуцький О.Р. порушив питання щодо об’єднання медичних закладів. 

Підгорний А.В. повідомив, що питання не вноситься на розгляд сесії, 

тому що не пройшло розгляд жодної постійної комісії обласної ради та не 

відбулися відповідні обговорення. 

Яріш А.А. запропонував внести на розгляд сесії обласної ради питання 

щодо делегування функцій замовника за умови напрацювання відповідного 

проєкта рішення та його розгляду на засіданні постійної комісії до початку 

сесії. 
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Голосування за пропозицію депутата обласної ради ЯРІША А.А. 

(внести на розгляд сесії питання за умови напрацювання проєкта 

рішення та його розгляду на засіданні постійної комісії до сесії обласної 

ради):  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування за порядок денний засідання президії обласної ради 

(за основу і в цілому):  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В., який запропонував заслухати звіт начальника 

Черкаської обласної військової адміністрації Табурця І.І. на сесії обласної 

ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії . 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

2. Питання управління майном обласної комунальної власності. 

 1) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ОРЛЕНКА В.В. на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський 

обласний дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий бір» Черкаської 

обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль В.В., Мушієк М.Г., Радуцький О.Р., Табурець І.І., 

Чикало Р.О. 

Коваль В.В. звернув увагу щодо процесу підготовки розгляду питань 

призначення керівників комунальних установ. 

Зазначив, що є фракції, які сформовані із політичних поглядів, є 

профільні управління і, поспілкувавшись із колегами, виникають питання 

щодо  проходження конкурсного відбору.  

Звернувся до керівництва обласної ради з проханням інформувати 

керівників депутатських фракцій щодо проведень засідань конкурсної 

комісії, щоб депутати мали змогу запропонувати фахівців. 
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Звернув увагу, що питання № 1.3 та № 1.4 порядку денного викликають 

сумніви щодо спроможності кандидатур керувати зазначеними закладами. 

Підгорний А.В. поінформував, що це ті кандидатури, які працювали на 

цих посадах до моменту проведення конкурсного відбору і на адресу 

обласної ради не надходило жодних зауважень від профільних чи будь-яких 

інших установ щодо їхньої неспроможності керувати тими чи іншими 

закладами.  

 Коваль В.В. запропонував, як керівник депутатської фракції, завчасно, 

до проведення конкурсного відбору, інформувати керівників депутатських 

фракцій щодо закінчення термінів перебування на посаді керівників 

комунальних підприємств, установ, щоб депутати попрацювали з колективом 

установ і громадами для відбору достойних, кваліфікованих, досвідчених 

кандидатур. 

Мушієк М.Г. звернув увагу, що він - голова комісії з питань проведення 

конкурсного відбору. Інформація щодо оголошення і проведення 

конкурсного відбору розміщується на сайті обласної ради. 

  Звернув увагу, що інколи ніхто не має бажання буди керівником 

закладу або є лише один претендент на посаду керівника, інколи комісія  

просто не голосує за такого кандидата і конкурс на заміщення посади 

керівника оголошується повторно. 

Зазначив, що може попереджати керівників депутатських фракцій про 

проведення конкурсу. 

Табурець І.І. звернувся із проханням залучати в обов’язковому порядку 

представників профільних департаментів при проведенні конкурсних 

відборів, слухань. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії . 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 
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2) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ФІЛІПОВОЇ Т.Г. на посаду 

директора Кропивнянського дитячого будинку для дітей шкільного віку 

Черкаської обласної ради. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

3) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ФУРМАНА В.М. на посаду 

директора комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної 

допомоги» Черкаської обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 7, «проти» -1, «утрималось» - 4, «не голосувало» - 1. 

 

4) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення БАРАНЕНКО Г.В. на посаду 

директора комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-

аналітичний центр медичної статистики» Черкаської обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 7, «проти» -0, «утрималось» - 5, «не голосувало» - 1. 

 

5) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про передачу майна. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 1, «не голосувало» - 0. 
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6) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

26.11.2021 № 9-13/VIІI «Про передачу майна комунальної власності». 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

7) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про списання майна. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

8) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про надання згоди на прийняття системи 

ультразвукової діагностики Logiq до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

9) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до Програми фінансової 

підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області на 2022-2024 роки. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 
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10) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про надання згоди на внесення змін до видів 

економічної діяльності суб’єктам спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

11) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

11.10.2019 № 32-12/VII «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

12) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про припинення КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ СПЕЦІАЛІЗОВАНИЙ БУДИНОК ДИТИНИ» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 
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13) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про втрату чинності рішення Черкаської обласної 

ради від 03.03.2023 № 18-2/VIII. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 10, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 3. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький О.Р., який вніс пропозицію підготувати звернення 

депутатів Черкаської обласної ради до Управління Служби безпеки України в 

Черкаській області, Головного управління Національної поліції в Черкаській 

області щодо виявлених фактів при передачі майнового комплексу КП 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради». 

 

3.  СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про затвердження обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів регіональної частини Національного 

архівного фонду на  2024-2027 роки. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про затвердження звіту за 2022 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2021-2023 роки та звіту з оцінки результативності 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2021-2023 роки. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 11, «проти» -1, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 
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5. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін у додаток 2 до обласної цільової 

програми «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування: 

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін у додаток 2 до Комплексної 

програми функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження 

і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-

2027 роки. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії.  

 Голосування: 

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький О.Р., Коваль В.В., Мушієк М.Г. 

Коваль В.В. повідомив, що коли відбувався процес погодження 

документів між представниками обласної ради і представниками міської ради 

стосовно комунального об’єкту «Аеропорт Черкаси», були виявлені деякі 

факти недостачі об’єктів нерухомості, якщо порівняти із переліком об’єктів 

2011 року, коли підприємство було передано до обласної ради. Запропонував 

підготувати проєкт звернення до правоохоронних органів. 

Радуцький О.Р. зазначив, що підтримує колегу Коваля В.В. і наполіг на 

тому, що звернення повинно бути підготовлене виконавчим апаратом 

обласної ради. Озвучив текст звернення до правоохоронних органів щодо 

перевірки фактів втрачених об’єктів нерухомості майнового комплексу 

«Аеропорт». 

 Підгорний А.В. повідомив, що виконавчий апарат обласної ради 

підготує звернення згідно з озвученим текстом Радуцького О.Р. за підписами 

депутатів або керівників депутатських фракцій. 
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7. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до Програми підвищення рівня 

безпеки дорожнього руху на період до 2023 року. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

8. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2021 № 5-31/VIII «Про заснування стипендії голови Черкаської 

обласної ради обдарованим дітям області». 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

9. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін у додаток до обласної програми 

підтримки закладів вищої освіти Черкаської області на 2015-2024 роки. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

30.10.2000 № 22-6 «Про обласну краєзнавчу премію імені Михайла 

Максимовича». 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 
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11. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про визнання такими, що втратили чинність, деяких 

рішень обласної ради. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

12. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про припинення державному підприємству 

«Черкаське лісове господарство» права користування частиною мисливських 

угідь, який запропонував внести питання на розгляд сесії за умови розгляду 

на засіданні постійної комісії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль В.В., Радуцький О.Р., Бондаренко В.О., Табурець І.І. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії за умови розгляду на засіданні постійної комісії. 

 Голосування:  

«За» - 11, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 2. 

 

13. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про надання громадській організації «Товариство 

мисливців «Дубіївка» у користування мисливських угідь. Запропонував 

внести питання на розгляд сесії за умови розгляду на засіданні постійної 

комісії. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії за умови розгляду на засіданні постійної комісії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін у рішення обласної ради від 

29.05.03 № 9-9 «Про надання в користування мисливських угідь у Черкаській 

області». Запропонував внести уточнений проєкт рішення за умови 

попереднього розгляду на засіданні постійної комісії.  

 

ВИРІШИЛИ:  
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Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Внести на розгляд сесії 

уточнений проєкт рішення за умови попереднього розгляду на засіданні 

постійної комісії. 

 Голосування:  

«За» - 11, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 2. 

 

 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2021 № 5-23/VIII «Про обласну програму охорони навколишнього 

природного середовища на 2021-2027 роки». 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 11, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 2. 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про надання згоди Черкаській обласній військовій 

адміністрації на подання звернення про виділення коштів фонду ліквідації 

наслідків збройної агресії. Запропонував внести на розгляд сесії 

доопрацьований проєкт рішення. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Внести на розгляд сесії 

доопрацьований проєкт рішення. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

17. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В., який запропонував заслухати Сидора О.І., виконувача 

обов’язків керівника Черкаської обласної прокуратури  про результати 

діяльності Черкаської обласної прокуратури на території області на сесії 

обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Мушієк М.Г. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В., який запропонував інформацію Гуріна В.В., 

начальника Головного управління Національної поліції в Черкаській області 

про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони публічного порядку 

та результати діяльності Головного управління Національної поліції в 

Черкаській області на території області за результатами 2022 року в умовах 

воєнного стану заслухати на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

19. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

16.12.2022 № 16-4/VІІІ «Про обласний бюджет Черкаської області на 2023 

рік». 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

20. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про обрання представників громадськості до складу 

поліцейської комісії № 22 Департаменту патрульної поліції. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування: 

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 
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21. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про обрання представників громадськості до складу 

поліцейської комісії Управління поліції охорони в Черкаській області. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

22. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про затвердження списку присяжних для Корсунь-

Шевченківського районного суду Черкаської області. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

23. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про перейменування міста Ватутіне 

Звенигородського району Черкаської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль В.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 11, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 2. 

 

24. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про погодження проекту землеустрою щодо 

встановлення меж адміністративно-територіального утворення міста 

Кам’янка Черкаської області. 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 
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25. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про території та об’єкти природно-заповідного 

фонду області (Тальнівська територіальна громада Звенигородського району, 

адмінмежі с. Глибочок). Запропонував внести на розгляд сесії за умови 

попереднього розгляду на засіданні постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії за умови попереднього розгляду на засіданні постійної 

комісії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

26. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про території та об’єкти природно-заповідного 

фонду області (Тальнівська територіальна громада Звенигородського району, 

ландшафтний заказник «Білі Обрії»). Запропонував питання внести на 

розгляд сесії за умови попереднього його розгляду на засіданні постійної 

комісії. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії за умови попереднього розгляду на засіданні постійної 

комісії. 

 Голосування:  

«За» - 11, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 2. 

 

27. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про території та об’єкти природно-заповідного 

фонду області (Березняківська територіальна громада Черкаського району, 

ботанічний заказник «Плескачівські первоцвіти»). Запропонував питання 

внести на розгляд сесії за умови попереднього його розгляду на засіданні 

постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії за умови попереднього розгляду на засіданні постійної 

комісії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 
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28. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду 

області. Зазначив, що питання розглядалося  на засіданні постійної комісії, 

має позитивний висновок. 

 

ВИСТУПИЛИ: Гончаренко В.Г. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

29. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

02.12.2022 №15-17/VIII «Про відзнаку Черкаської обласної ради «Доблесть 

Черкащини».  

Запропонував депутатам переглянути слайди із зображенням нагороди. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький О.Р. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 10, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 3. 

 

30. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

25.03.2016  № 4-32/VII «Про Почесну грамоту Черкаської обласної ради». 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

 Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 
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31. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про клопотання щодо нагородження Грамотою 

Верховної Ради України ПОГОРІЛОГО В.Г. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії . 

Голосування:  

«За» - 10, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 3. 

 

32. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток парламентаризму, 

місцевого самоврядування ДУБОВІЙ І.Ю. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії . 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

33. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток парламентаризму, 

місцевого самоврядування КУПЧИН А.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії . 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш А.А. (із зали, не чути), Коваль В.В. (із зали, не чути), 

Бондаренко В.О. (із зали, не чути).  

Підгорний А.В. повідомив, що для розробки макету нагороди були 

запрошені відомі митці Черкащини, геральдисти. Вони вносили пропозиції, 

працювала ціла комісія. Звернув увагу, що якщо не задовольняє нас 

кольорова гама, можемо питання доопрацювати.  
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34. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання ЗИРЯНОВОЇ З.Г. 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль В.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії . 

Голосування:  

«За» - 10, «проти» -0, «утрималось» - 1, «не голосувало» - 2. 

 

35. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання РУДОЇ Н.С. 

Голосування:  

«За» - 3, «проти» -1, «утрималось» - 6, «не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що питання буде внесено на розгляд сесії  

 

36. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про стан виконання обласної програми «Шкільний 

автобус» на 2016-2024 роки. 
 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Підгорного А.В. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

37. СЛУХАЛИ: 

Гайовича В.Ю. - Про вихід Черкаської обласної ради зі складу 

засновників Установи «Черкаська агенція регіонального розвитку», який 

поінформував про створення, засновників, основну мету та завдання агенції 

регіонального розвитку. Також повідомив, що був проведений аналіз 

діяльності агенції, і на його думку, агенція суттєво не вплинула на діяльність 

жодної галузей народного господарства нашого регіону. 
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ВИСТУПИЛИ: Табурець І.І., Коваль В.В., Радуцький О.Р., Мушієк М.Г., 

Куклін О.В., Сущенко Р,В., Яріш А.А. 

 Табурець І.І. наголосив, що саме зараз у воєнний час Агенція 

регіонального розвитку  дуже важлива складова і ми готові прозвітувати про 

роботу за І квартал цього року. 

Коваль В.В. акцентував увагу, що саме через Агенцію вдалося залучити 

кошти для закупівлі технічного обладнання для підрозділів нашої бригади, 

територіальної оборони, загонів прикордонників та інших бригад, які 

дислокуються і були сформовані на Черкащині. 

 Звернувся до колег-депутатів не підтримувати таке поспішне і 

необґрунтоване рішення. 

Радуцький О.Р. поцікавився результатами розгляду на комісіях. 

Підгорний А.В. поінформував, що на засіданні постійної комісії з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів питання не 

набрало необхідної кількості голосів для позитивного рішення. На засіданні 

комісії з питань розвитку інфраструктури та житлово-комунального 

господарства проєкт рішення підтримано. 

Куклін О.В. повідомив, що є наглядова рада, яка складається із 

представників обласної військової адміністрації, обласної ради, бізнесу та 

закладів вищої освіти. Головою наглядової ради є перший проректор 

Черкаського Національного університету імені Богдана Хмельницького. 

Зазначив, що близько двох місяців тому наглядова рада збиралася, 

розглянула повністю звіт і визнала роботу Агенції задовільною. 

Сущенко Р.В. поінформував, що рішення про роботу Агенції було 

ухвалене. Зазначив, що за ковідний період звіт про роботу Агенції не 

розглядався. Звернув увагу, що були зауваження, внесені зміни щодо 

засновників, ребредингу, порядку ухвалення рішень, також були зауваження 

з приводу участі вищих навчальних закладів. Звіт визнали задовільним, він 

стосувався останнього періоду роботи Агенції. Вважає, що це рішення 

потрібно внести в сесійну залу і послухати думки колег-депутатів. 

Запропонував рішення ухвалювати з цього питання у сесійній залі. 

 

Голосування:  

«За» - 5, «проти» -4, «утрималось» - 3, «не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш А.А., який звернувся до головуючого з проханням 

зафіксувати про помилкове голосування і що він не підтримує проєкт 

рішення.  
 

 



 37 

38. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Президента України, Верховної Ради України щодо повернення додаткових 

виплат військовим. 

 

Голосування: 

«За» - 2, «проти» -0, «утрималось» - 2, «не голосувало» - 9. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

ВИСТУПИЛИ: Гайович В.Ю., Коваль В.В. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що питання буде внесено на розгляд сесії  

 

39. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 

щодо припинення тиску на місцеве самоврядування. 

 

Голосування:  

«За» - 4, «проти» -1, «утрималось» - 3, «не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

40. СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Президента України, Кабінету Міністрів України, інших державних органів 

та органів місцевого самоврядування щодо припинення договорів оренди чи 

користування з релігійними організаціями, які не виконують вимог законів 

України. 

 

Голосування: 

«За» - 4, «проти» -0, «утрималось» - 3, «не голосувало» - 6. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 
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ПІДГОРНИЙ А.В. наголосив, що звернення депутатів обласної ради будуть 

внесені на розгляд сесії. 

 

41. СЛУХАЛИ: 

Калініченко К.С. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Верховної Ради України та Національної служби здоров’я України щодо 

відновлювального лікування військовослужбовців Збройних Сил України. 

 

ВИСТУПИЛИ: Табурець І.І., Радуцький О.Р., Мушієк М.Г. 

 

Голосування:  

«За» - 5, «проти» -0, «утрималось» - 2, «не голосувало» - 6. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

42. СЛУХАЛИ: 

Калініченко К.С. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Національної служби здоров’я України щодо удосконалення процедури 

аутентифікації пацієнта в електронній системі охорони здоров’я. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький О.Р. 

Інформацію Калініченко К.С. взяти до відома. Питання внести на 

розгляд сесії. 

Голосування:  

«За» - 9, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. наголосив, що звернення депутатів обласної ради, які не 

набрали необхідної кількості голосів для позитивного рішення, будуть 

внесені на розгляд сесії. 

Повідомив, що питання, які вносилися на розгляд президії обласної 

ради, розглянуті. 

Звернувся до керівників депутатських фракцій з проханням 

забезпечити максимальну явку депутатів на сесію обласної ради 

 

 

Голова                                                                              Анатолій ПІДГОРНИЙ 

 

 


